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KS § 79/16  
Regler för skolskjuts 
KS2016.0072 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 70/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 79/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att fastställa regler för skolskjuts, att börja gälla från och med 
terminsstarten hösten 2017.  
 
Yrkande 
Marie Ekman (S) yrkar att reglerna för skolskjuts, punkten 1, ändras såvitt avser avståndet 
till hållplats för elever i förskoleklass och årskurs 1 – 3 från 2,0 km till 1,0 km.    
 
Leif Walterum (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut.  
 
Beslutsgång 
Ordförande ställer kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut mot Marie Ekmans 
ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag.  
 
Bakgrund 
Reglerna för skolskjuts bör ändras till följd av ändringar i skollagen om närhetsprincipen 
och de regler för skolvalserbjudande samt placering som är antagna av Barn- och 
utbildningsnämnden. 
  
Reglerna bör också ändras med hänsyn till att upphandlingen av ny skolskjutstrafik är 
beroende av regelverket för skolskjuts då de är dimensionerande för den upphandlade 
mängden fordon. Trafikstart för det nya avtalet är terminsstarten hösten 2017. 
 
I förslag till nya regler tydliggörs att samtliga elever i Skövde kommun kan om de 
grundläggande kriterierna för skolskjuts är uppfyllda erbjudas skolskjuts om det inte 
föreligger ekonomiska eller organisatoriska svårigheter. 
 
I syfte att underlätta kommunikationen med allmänheten har reglerna förtydligats avseende 
den praxis och policy som idag råder inom verksamhetsområdet skolskjuts. Här av har bland 
annat möjligheten att resa med skolbuss i mån av plats, för de som inte är 
skolskjutsberättigade, införts. 
 
Handlingar 
Regler för skolskjuts TU 
Regler för skolskjuts, bilaga 
 
Delges 
 Sektor samhällsbyggnad                             
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KS § 80/16  
Fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde  
KS2013.0374 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 69/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 80/16 
 
Förslag till beslut  
Kommunfullmäktige beslutar att anta Fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde, 
daterad maj 2016. Till planhandlingen hör de två bilagorna Ortsanalys och 
Miljökonsekvensbeskrivning samt en samrådsredogörelse och ett granskningsutlåtande.  

Bakgrund 
I den antagna översiktsplanen för Skövde kommun, ÖP2025, anges att det finns ett tydligt 
behov av att ta fram en fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde, innefattande 
Stadskärnan och de centrumnära områdena. 

Sektor samhällsbyggnad har av kommunstyrelsen fått i uppdrag att ta fram en fördjupning 
av översiktsplanen för centrala delarna av Skövde. Syftet med den fördjupade 
översiktsplanen är att ge en strategisk inriktning och att skapa förutsättningar för fortsatt 
utveckling och tillväxt i de centrala delarna av Skövde. Planförslaget har varit både på 
samråd och på granskning och planen kan nu antas. 

 

I den antagna översiktsplanen för Skövde kommun, ÖP2025, anges att det finns ett tydligt 
behov av att ta fram en fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde, innefattande 
Stadskärnan och de centrumnära områdena. Ett förslag till fördjupning av översiktsplanen 
har utarbetats. Som en del i planförslaget finns en ortsanalys som anger planens 
förutsättningar (bilaga1) samt en miljökonsekvensbeskrivning av planförslaget (bilaga 2).  
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Vid framtagande av en översiktsplan ska kommunen enligt plan- och bygglagen samråda om 
planförslaget. Syftet med samrådet är att få fram ett så bra beslutsunderlag som möjligt och 
att ge möjlighet till insyn och påverkan. Efter samrådstiden bearbetas planförslaget och ställs 
på nytt ut (för granskning) innan planen antas av kommunfullmäktige. 
 
Förslaget har varit på samråd under tiden 2014-10-20 till 2014-12-22 följt av granskning 
under tiden 2015-12-17 till 2016-02-29.  
 
Planförslaget har nu bearbetats och en antagandehandling har upprättats.  
 
Förslaget 
Syftet med fördjupning av översiktsplanen för Centrala Skövde är att ge en strategisk 
inriktning på en övergripande nivå för framtida utveckling av planområdet och dess 
delområden. Planförslaget utgår från Skövdes roll i regionen, kravet på hållbar utveckling 
och regionala och kommunala styrdokument. Utvecklingsstrategin är att centrala Skövde ska 
utvecklas till en blandstad som bidrar till ett levande centrum. Förtätning och 
funktionsblandning ska leda till kortare avstånd mellan bostäder, arbetsplatser, butiker mm. 
Vilket resulterar till minskade barriäreffekter och ett rikare folkliv.  
 
Ett drygt tiotal förtätningsområden identifieras. De länkas samman genom förtätning, 
upprustning av gröna miljöer, huvudstråk för gång- och cykeltrafik kopplade till andra 
stadsdelar, resecentrum och upp mot Billingen. För varje förtätningsområde föreslås 
riktlinjer vad avser struktur, funktionsblandning, innehåll av bostäder, arbetsplatser, handel, 
park mm. Totalt ges utrymme för ca 1000 bostäder, vilket möjliggör en ökning av antalet 
boende i centrala Skövde med omkring 50 %.  
 
Stor vikt läggs vid en utveckling av mötesplatser och parker där det generella förslaget är en 
omgestaltning av miljöerna för att få in fler och unika karaktärer som kan stärka centrala 
Skövdes attraktivitet.  
 
Motivering av beslut 
Inkomna synpunkter och/eller invändningar som framförts under samrådstiden 2014-10-20 
till 2014-12-22, har behandlats och bemötts i bifogad samrådsredogörelse.  

Granskningen har ägt rum under tiden 2015-12-17 till 2016-02-29. Totalt har 20 skrivelser 
inkommit. Inkomna synpunkter har behandlats och bemötts i bifogat granskningsutlåtande. 
Det har inkommit färre synpunkter under granskningstiden än under samrådsskedet. De 
flesta synpunkter som inkommit under granskningstiden rör detaljfrågor som hör till en mer 
detaljerad planeringsnivå och föreslås därför behandlas i efterföljande planläggning, 
programarbeten eller i andra detaljerade studier för utpekade områden. En del av de 
framförda synpunkterna är av mer generell art för planering i stort. Andra synpunkter avser 
områden som geografiskt ligger utanför det aktuella planområdet. Inkomna synpunkter har 
lett till några få ändringar av redaktionell art i planen. En sammanställning av dessa återfinns 
i inledningen av granskningsutlåtandet. 
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Handlingar 
Planbeskrivning Centrala Skövde - fördjupning av översiktsplanen,   
antagandehandling maj 2016 
Markanvändningskarta, antagandehandling maj 2016 
Samrådsredogörelse, december 2015 
Granskningsutlåtande, maj 2016   

Tillhörande bilagor:  
Ortsanalys av Centrala Skövde, antagandehandling maj 2016 
Miljökonsekvensbeskrivning för Centrala Skövde, antagandehandling maj 2016 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                       
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KS § 81/16  
Arvodesbestämmelser för förtroendevalda, förslag till reviderade 
bestämmelser 
KS2014.0216 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 65/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 81/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslag till reviderade arvodesbestämmelser för 
förtroendevalda att gälla från 2016-07-01. 
 
Bakgrund 
Arvodesnämnden har tagit fram förslag till reviderade arvodesbestämmelser för 
förtroendevalda och behandlat detta vid sammanträde 2016-03-17. Nuvarande bestämmelser 
fastställdes 2014 och efterhand har frågeställningar uppstått som behövt förtydligas. För att 
göra bestämmelserna mer överskådliga har även strukturen i dokumentet bearbetats. 
 
Handlingar 
Revidering Arvodesbestämmelser för förtroendevalda 2014-2018, förslag till 
reviderade bestämmelser 2016-03-17 
 
Delges 
Kommunstyrelsen                                 
Arvodesnämnden 
Författningssamlingen 
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KS § 82/16 TU  
Ansökan om tillstånd för hantering av brandfarlig vara 
KS2016.0183 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 66/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 82/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om tillstånd till förvaring av brandfarlig vara.  

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunfullmäktiges ordförande i uppdrag att 
underteckna tillståndsbeviset om brandfarlig vara. 

Kommunfullmäktige beslutar att delegera tillsynen för brandfarlig vara till sektor 
samhällsbyggnad, sektorschef. 

Bakgrund 
Räddningstjänst Östra Skaraborg har ansökt om tillstånd till hantering av brandfarlig vara. 
Tillståndet behövs för att kunna bedriva övningsverksamhet. Räddningstjänst Östra 
Skaraborg är enligt beslut om delegation tillståndsgivare för hantering av brandfarlig vara. 
De kan inte lämna tillstånd till sin egen hantering av brandfarliga varor. 

Tillståndet är ett nytt tillstånd som ersätter ett tidigare lämnat tillstånd 2011-04-01 med Dnr 
Cy234. Giltighetstiden går ut 2016-12-31. Tillståndsinnehavaren byts till Räddningstjänst 
Östra Skaraborg med nya personer som föreståndare. 
 
Tillståndet omfattar förvaring i cistern ovan mark och i så kallat annan behållare. Typ av 
brandfarlig vara, klassning och mängd framgår av bilaga till ansökan. 
 
Tillståndet genererar inga kostnader för Skövde kommun. Tillståndet är förenat med en 
avgift, enligt fastställd taxa, som betalas av Räddningstjänst Östra Skaraborg. 
 
Flogas Sverige AB har som experter utfört en Explosionsskyddsdokumentation med bilagor 
klassningsplan och flödesschema för gasolanläggning. 
 
Tillståndshavare, föreståndare, mängder och typ av vätska finns angivna i tillståndsbeviset. 
 
Handlingar 
Ansökan om tillstånd för hantering av brandfarlig vara, TU 
Protokollsutdrag direktionen RÖS 2016-02-25 § 22 Ansökan om tillstånd för 
hantering av brandfarlig vara 
Ansökan om tillstånd - plankarta 
Explosionsskyddsdokument 
Ansökan om tillstånd - hantering brandfarliga varor 
Utdrag ur direktionens protokoll 
Tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen 
Ansökan 
Sprängämnesinspektionens författningssamling 
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Utdrag ur direktionens protokoll 
Kartutdrag 
Explosionsskyddsdokumentation 
Direktionens protokoll  
Tillståndsbevis 

Delges 
Räddningstjänsten Östra 
Skaraborg           

            

Sektor samhällsbyggnad         
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KS § 83/16  
Årsredovisning 2015 Miljösamverkan Östra Skaraborg 
KS2016.0194 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 67/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 83/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisningen 2015 för Miljösamverkan Östra 
Skaraborg samt bevilja direktionen och dess enskilda ledamöter ansvarsfrihet för 2015. 
 
Bakgrund 
Miljösamverkan Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisning för 2015. 
Revisorerna har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och dess enskilda ledamöter för 2015. 
 
Handlingar 
Årsredovisning 2015 Miljösamverkan Östra Skaraborg, TU 
Årsredovisning 2015 Miljösamverkan Östra Skaraborg 
Revisionsberättelse 
Protokollsutdrag 2016-03-18, § 1 Miljösamverkan Östra Skaraborg 
 
Delges 
Miljösamverkan Östra Skaraborg 
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KS § 84/16  
Årsredovisning 2015 Samordningsförbundet Östra Skaraborg 
KS2016.0202 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 68/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 84/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisningen 2015 för 
Samordningsförbundet Östra Skaraborg samt bevilja styrelsen och dess ledamöter 
ansvarsfrihet för 2015. 
 
Bakgrund 
Samordningsförbundet Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisning för 2015. 
Revisorerna har tillstyrkt ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter 2015. 
 
Handlingar 
Årsredovisning 2015 Samordningsförbundet Östra Skaraborg TU 
Årsredovisning 2015 Samordningsförbundet Östra Skaraborg 
Revisionsberättelse 
Protokoll 2016-02-29 Samordningsförbundet Östra Skaraborg 
 
Delges 
Samordningsförbundet Östra Skaraborg 
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KS § 85/16  
Årsredovisning 2015 Räddningstjänsten Östra Skaraborg 
KS2016.0155 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 59/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 85/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisningen 2015 för Räddningstjänsten 
Östra Skaraborg samt bevilja direktionen och direktionens enskilda ledamöter ansvarsfrihet 
för 2015. 
 
Bakgrund 
Räddningstjänsten Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisning för år 2015. Revisorer 
har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter för 2015. 
 
Handlingar 
Årsredovisning 2015 Räddningstjänsten Östra Skaraborg - TU 
Granskningsrapport för år 2015 RÖS 
Årsredovisning RÖS 2015 slutlig 
Revisionsberättelse för 2015 RÖS 
Årsredovisning 2015 bilagor Verksamhetsberättelse slutlig 
Missiv helårsbokslut 2015 
 
Delges 
Räddningstjänsten Östra 
Skaraborg             
Ekonomichefen            
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KS § 86/16  
Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 
KS2016.0182 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 58/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 86/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisningen 2015 för Avfallshantering 
Östra Skaraborg samt bevilja direktionen och direktionens enskilda ledamöter ansvarsfrihet 
för 2015. 
 
Johan Ask (S) deltar ej i handläggningen av ärendet. 
 
Bakgrund 
Avfallshantering Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisningen 2015. 
Revisorerna har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter 
2015. 
 
Handlingar 
Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg - TU 
Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 
Protokollsutdrag AÖS 2016-03-21, § 8 Avfallshantering Östra Skaraborgs 
årsredovisning 2015 
Revisionsberättelse för år 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 
 
 
Delges 
Avfallshantering Östra Skaraborg                                 
Ekonomichefen 
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KS § 87/16  
Årsredovisning 2015 Skaraborgsvatten  
KS2016.0187 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 57/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 87/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna årsredovisning 2015 för Skaraborgsvatten samt 
bevilja direktionen och direktionens enskilda ledamöter ansvarsfrihet för år 2015. 
 
Torbjörn Bergman (M), Ann Lindgren (S) och Gunvor Kvick (C) deltar ej i handläggningen 
av ärendet. 
 
Bakgrund 
Skaraborgsvatten har inkommit med årsredovisning för år 2015. Revisorerna har tillstyrkt 
ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter för år 2015. 
 
Handlingar 
Årsredovisning 2015 Skaraborgsvatten - TU 
Årsredovisning Skaraborgsvatten 2015 
Revisionsberättelse Skaraborgsvatten 2015 
 
Delges 
Skaraborgsvatten 
Ekonomichefen     
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KS § 88/16  
Medborgarförslag om parkeringsproblem i centrala Skövde 
KS2015.0255 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 63/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 88/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ta upp ärendet för beslut vid nästa sammanträde. 
Förslagsställarna ska bjudas in till det sammanträdet. 
 
Bakgrund 
Clas-Göran Uvesten och Rolf Becker har lämnat in ett medborgarförslag med förslag om att 
upprätta en permanent parkeringsplats för att lösa parkeringsproblem i centrala Skövde. 
I medborgarförslaget föreslås att: 
Kontrollera träden på marken mellan operahuset på f.d. Erik Ugglas plats och Storgatan, låt 
de friska stå kvar och gör området till en permanent parkeringsplats för ca 100 personbilar 
och mc. 
 
Medborgarförslaget har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad.  
 
Beredning samhällsbyggnad har föreslagit avslag på medborgarförslaget. Förslaget behöver 
planeras med hänsyn till andra stadsbyggnadsaspekter, vilket skulle kunna ske i samband 
med uppdateringen av trafikstrategin.  
 
Av trafikstrategin framgår att huvudinriktning i den parkeringsstrategi som 
togs fram under 2010 är ”att tillgängligheten genom parkering ska öka för dem 
som gagnar stadens utveckling och minskas för dem som har andra alternativ för 
sin resa eller transport”. Av strategin framgår också att "torg, gröna platser, 
förgårdar, gator mm behöver frigöras från parkering för att de som lever, arbetar 
och vistas i staden ska ges möjligheter till en sund situation och för att Skövde ska 
kunna utvecklas som en attraktiv stad". I samband med arbetet av ny detaljplan i kvarteret 
Rönnen framhölls vikten av att kompensera för ytterligare gröna kvalitéer i parkområdet vid 
Erik Uggla.  
 
Handlingar 
Yttrande från beredning samhällsbyggnad 2016-02-15 
Medborgarförslag 2015-05-13 
 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad  
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KS § 89/16  
Motion om en vegetarisk dag per vecka i Skövde 
KS2014.0476 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 61/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 89/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 
 
Yrkanden 
Roger Almgren (MP) yrkar bifall till motionen. 
 
Leif Walterum (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut. 
 
Beslutsgången 
Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut.  
 
Reservation 
Roger Almgren (MP) reserverar sig mot beslutet. 
 
Bakgrund 
Jasmin Vizlin (MP) har för Miljöpartiet lämnat in en motion om en vegetarisk dag per vecka 
i Skövde. Han skriver att vi behöver se till att barn och pensionärer får ett friskare och längre 
liv samtidigt som vi löser klimatproblem. 
I motionen föreslås att: 

 Skövde kommun beslutar att införa en vegetarisk dag i veckan som ett projekt på ett 
år och därefter utvärdera resultat utifrån hälso-, ekonomiskt- och klimatperspektiv 
samt medborgarnas egen upplevelse av densamma.  

 Arbeta för att sprida information och kunskap hos medborgare om varför det är 
viktigt att tänka inte enbart på hur planeten mår om 30 år utan även hur våra 
medborgare mår om 30 år.  

 
Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad och servicenämnden. 
 
Servicenämnden har föreslagit avslag på motionen med hänvisning till att det arbetas aktivt 
med frågan fastän ur ett annat perspektiv än vad Miljöpartiet föreslår i motionen. 
Måltidsavdelningen anser att det är viktigt att ur ett helhetsperspektiv arbeta med klimat- 
och miljöfrågan. De har börjat med att sortera matavfall i förskolor, alla förskolor serverar 
vegetarisk lunch minst två gånger per månad och hälften av grund- och gymnasieskolorna 
serverar ett vegetariskt alternativ varje dag. Övriga skolor och äldreomsorgen serverar 
vegetariskt drygt två gånger per månad. Måltidspersonalen utbildas i klimatsmart mat.  
 
Sektor samhällsbyggnad (SSB) har föreslagit avslag på motionen. 
Sektor samhällsbyggnad har kommunicerat frågan med måltidsavdelningen sektor service då 
de arbetar målmedvetet med klimat- och miljöfrågan. Måltidsavdelningen arbetar aktivt med 
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att minska köttkonsumtionen. Måltidsavdelningen valt att arbeta med att minska andelen 
kött i de rätter de tillagar, de ökar andelen rotfrukter och baljväxter. I våra interna miljömål 
för 2015 har vi som ambition att minska vår köttkonsumtion med 10 %. 
Detta mäts genom kontroll av inköpt volym per kvartal. Personalen är engagerad och kunnig 
och kan på ett pedagogiskt sätt fortsätta att informera hur man arbetar med miljö, klimat och 
hälsofrågor vad gäller den offentliga maten. Det är viktigt att fortsätta fortbilda och 
inspirera. Under våren 2015 har det genomförts två utbildningar för all måltidspersonal i 
klimatsmart mat.  
 
Handlingar 
Yttrande servicenämnden 2015-12-17, § 92 
Yttrande beredning samhällsbyggnad 2016-02-10 
Motion 2014-11-20 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad 
Sektor service 
Motionären 
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KS § 90/16  
Motion om att flytta La Mano (Handen) från Tingshusparken till 
Boulognerskogen eller i andra hand Helensparken 
KS2015.0171 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 60/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 90/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen att flytta statyn La Mano till 
Boulognerskogen. 
 
Bakgrund 
Robert Ciabatti (S) och Anita Andersson (S) har för den socialdemokratiska kommun-
fullmäktigegruppen lämnat in en motion om att flytta statyn La Mano (Handen) från 
Tingshusparken. I motionen föreslås att statyn La Mano (Handen) av Liss Eriksson flyttas 
till Boulognerskogen och i andra hand Helensparken då byggnationen vid Tingshusparken 
kommer igång.  
 
Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad och senare till kultur- och 
fritidsnämnden (återremiss från kommunstyrelsen).  
 
Sektor samhällsbyggnad har föreslagit bifall till motionen. Båda platserna som föreslås i 
motionen är möjliga men de vill även framhålla att det kan finnas fler platser som kan 
bedömas vara lämpliga. Val av slutgiltig plats kommer att ske i samråd med berörda parter i 
tid innan byggnation startar. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har föreslagit kommunfullmäktige att bifalla motionen om att 
flytta La Mano från Tingshusparken till Boulognerskogen. La Mano skulle vara ett 
välkommet tillskott till Boulognerskogen som skulpturpark. Konstenheten har besiktat 
platserna och fört samtal med stadsarkitekt. Placering bör ske i samråd med sektor 
samhällsbyggnad.  
 
Handlingar 
Yttrande kultur- och fritidsnämnden 2016-03-01, § 13 
Kommunstyrelsen 2015-11-30, § 207 (beslut om återremiss) 
Yttrande från sektor samhällsbyggnad 2015-09-18 
Motion 2015-03-27 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad 
Kultur- och fritidsnämnden 
Motionären 
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KS § 91/16  
Motion angående skötsel av kommunens marker 
KS2015.0272 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 62/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 91/16 
 
Förslag till beslut  
Kommunfullmäktige beslutar att motionen är besvarad. 
 
Yrkanden 
Roger Almgren (MP) yrkar bifall till motionen. 
 
Leif Walterum (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut. 
 
Beslutsgången 
Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut.  
 
Reservation 
Roger Almgren (MP) reserverar sig mot beslutet. 
 
Bakgrund 
Peter Sögaard (MP) och Amanda Nordell (MP) har för Miljöpartiet lämnat in en motion 
angående skötsel av kommunens marker som gynnar biologisk mångfald.  
 
I motionen föreslås att: 

 Kommunens jordbruksmark när det gäller åkermark arrenderas ut med företräde för 
ekologisk produktion och då speciell till jordbrukare vilken ämnar odla grönsaker.  

 Kommunens jordbruksmark när det gäller betesmark arrenderas ut till jordbrukare 
som ämnar sköta marken så att den kan uppfylla villkoren för särskild skötsel. Det 
innebär att den biologiska mångfalden gynnas på de markerna.  

 Kommunens skogsmark sköts efter principen för adaptivt skogsbruk. Det innebär 
bland annat att trakthyggesbruket (kalhyggen) förbjuds. Vid ett uttag ur skogen ska 
områden undantas som har eller där strukturen är sådan att rödlistade arter kan 
förväntas leva.  

 Kommunens betes- och skogsmark inventeras för att i första hand identifiera 
rödlistade arter och i andra hand naturvårdsintressanta arter och strukturer där sådana 
kan finnas. Inventeringen sker självklart innan en avverkning påbörjas.  

 Kommunens naturmark inom planbelagt område inventeras för att koncentrera 
bevarande åtgärderna till rätt områden.  
 

Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad. 
Beredningen samhällsbyggnad har föreslagit kommunfullmäktige att motionen ska anses 
besvarad.  
 
Förslaget om att satsa på ekologisk odling är eftersträvansvärt, men bör inte vara ett absolut 
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krav, i vart fall inte innan man har säkerställt och förvissat sig om att det är praktiskt möjligt 
hos de potentiella arrendatorerna, då en ekologisk odling exempelvis fordrar en specifik 
hantering och lagring.  
 
Övriga delar av motionen gällande kommunens marker anses besvarad.  
Att under nyskrivning och förändring av betesarrenden skriva mer tydligt kring skötseln för 
att höja/bevara hög biologisk mångfald är ett bra förslag. Denna möjlighet finns redan idag 
och är något som är planerat. 
 
I dagsläget är Skövde kommuns egen skog FSC® -certifierad enligt FSC-C006219 och sköts 
enligt en så kallad Grön skogsbruksplan. Skövde kommun ska bedriva ett hållbart skogsbruk 
där hänsyn tas till naturvärden och där man skapar och sköter områden för friluftsliv och 
rekreation. I tätortsnära skog är dessa sociala värden särskilt angeläget. I Billingens 
sluttningszoner och på Nordbillingens kalkplatå är det extra viktigt med stor hänsyn. 
Skogsbruk som främjar ädellövträd är också prioriterat. 
 
Det finns redan idag en sammanställning av objekt med höga naturvärden i "Naturvårds-
program för Skövde kommun" från 1998. Denna rapport baseras på ett stort underlag och är 
i förhållande till andra kommuners naturvårdsprogram mycket gedigen. Utöver natur-
vårdsprogrammet utförs kontinuerligt inventeringar i t.ex. skogs- och betesmark som 
underlag vid planerade exploateringar och avverkningar.  
 
En grönstrukturplan och trädplan skulle kunna fungera som beslutsunderlag för stads-
utveckling, både i tidiga skeden samt i planering för investeringar och skötsel av gröna 
områden på kommunal mark. I dagsläget finns inget beslut om att ta fram ovan nämnda 
planer men enhet Natur & Miljö ställer sig fortsatt positiv till framtagande av planerna.  
 
Handlingar 
Yttrande från beredning samhällsbyggnad 2016-02-18 
Motion 2015-05-25 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                                
Motionären 
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KS § 92/16  
Motion om att restaurera badplatsen vid Karstorpssjön 
KS2015.0403 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 71/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 92/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Yrkanden 
Roger Almgren (MP) yrkar bifall till motionen. 
 
Leif Walterum (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut. 
 
Beslutsgången 
Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut.  
 
Reservation 
Roger Almgren (MP) reserverar sig mot beslutet. 
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige ska besvara en motion inlämnad av Miljöpartiet om restaurera 
badplatsen vid Karstorpssjön. 
 
Miljöpartiet lämnade 2015-09-28 in en motion om att restaurera badplatsen vid 
Karstorpssjön. Motionen påstår att med enkla medel skulle badplatsen enkelt kunna rustas 
upp att bli en attraktiv badplats för hela Skövde. Exempel på åtgärder som motionen 
föreslår är att fylla på sand, ta bort vass och gräs, åtgärda det sanka området så det blir en 
fin gräsplan att vistas på, sätta upp fler bord och stolar för picknick. 
 
Befintlig badplats ägs av Volvo Personvagnar AB vilket medför att vi inte kan göra mer än 
vad vi gör idag. En utökning av befintlig badplats samt iordningställande av den västra delen 
av Karstorpssjön, som kommunen äger, kompliceras av att området är ett 
vattenskyddsområde. Dessutom är det västra området mycket vattensjukt och kräver stora 
maskinella insatser för att iordningställa. 
 
Handlingar 
Motion om att restaurera badplatsen vid Karstorpssjön 
Motion om att restaurera badplatsen vid Karstorpssjön (MP) 
 
 
Delges 
Beredning samhällsbyggnad                               
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KS § 93/16  
Motion om att ta fram en trädplan för Skövde tätort 
KS2015.0455 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 72/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 93/16 
 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen. 

Yrkande 
Roger Almgren (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut.  
 
Bakgrund 
Miljöpartiet de Gröna har genom Elisabeth Gustavsson (MP) i en motion föreslagit att Sektor 
samhällsbyggnad ges i uppdrag att ta fram en trädplan för Skövde tätort. Syftet med planen är att 
bevara och skydda träden i tätorten och de värden som följer med dem. 

Behovet av en trädplan för Skövde tätort är stort. För att Sektor samhällsbyggnad, Trafik- och 
gatuenheten, ska klara uppdraget krävs 350 000 kr som tas inom befintlig ram.  

Skövde är en trädrik grön stad. Närhet till natur och grönska är den kvalité som Skövde 
kommuns invånare uppskattar mest i sin boendemiljö enligt medborgarenkäter. Kommunen 
har en skyldighet att förvalta denna tillgång på bästa möjliga sätt. En trädplan är ett 
värdefullt redskap för att få en långsiktigt hållbar förvaltning av stadens trädbestånd.  

I Skövde kommuns översiktsplan ÖP 2025, antagen 2012, tar flera av de strategiska målen 
upp betydelsen av stadens grönska. Närheten till grönska, attraktiva naturområden och 
naturreservat är en av Skövdes starkaste tillgångar för att skapa attraktiva boendemiljöer. 
Grönområdena måste förvaltas, vårdas och vidareutvecklas på ett sådant sätt att Skövdes 
karaktär bevaras och förstärks. De strategiska målen lyfter också vikten av att stärka 
hälsofrämjande livsmiljöer, kulturhistoriskt värdefulla miljöer och mål för att minskade 
utsläpp av växthusgaser. Som motionären skriver så är träden viktiga leverantörer av 
ekosystemtjänster för att uppnå dessa mål.  

Skövde växer snabbt och trycket är därför hårt på stadens grönska. Befintliga 
bebyggelseområden förtätas och kompletteras samtidigt som nya området exploateras. 
Därtill kontaktas parkansvariga närmast dagligen av medborgare som önskar ta ner träd av 
olika anledningar.  

Trädens och grönytornas värden bedöms idag i varje enskilt fall utan att det finns ett 
planeringsredskap att lyfta dess värden i ett större perspektiv, då Skövde kommun idag 
saknar en trädplan för tätortens grönska. Utan detta redskap är det svårt att få en helhetsbild 
över vad vi har för värden i stadens träd, vilka hänsyn som behöver tas och vilka åtgärder 
som är nödvändiga för att vidmakthålla stadens grönska. Trädplanen kan bli ett användbart 
redskap i arbetet med stadens grönstruktur i enlighet med ÖP 2025. 

Översiktsplanen säger också att ett kompensationssystem bör utarbetas för att kunna behålla 
en balans mellan grönytor och hårdgjorda ytor. Kompensationssystemet bör även beskriva 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen  2016-05-02 23(48) 
 

   

åtgärder för enskilda träd. En förutsättning för att kunna ta fram ett sådant system är att vi 
har en aktuell trädplan som analyserar såväl befintliga värden hos stadsträden som lämpliga 
ytor för nyplantering.  

Motionären lyfter särskilt trädens ekonomiska värden. Om rätt parametrar lyfts in i arbetet 
med trädplanen så finns idag ett flertal modeller att räkna fram trädens ekonomiska värden.  

Det är viktigt att kommunen gör en grundlig behovsanalys av önskvärda 
användningsområden för informationen i trädplanen innan inventeringen påbörjas. En 
trädplan ska kunna vara ett redskap att göra rätt prioriteringar och koordinering av åtgärder 
som rör träden och deras livsmiljö. I trädplanen önskar förvaltningen samla mål, strategier 
kring till exempel artspridning, trädsjukdomar, riktlinjer att beakta i planering och praktik. 
Rätt utformad blir planen en vägledning för att nå maximalt resursutnyttjande av 
ekosystemtjänster men också ett stöd för att göra välavvägda insatser rörande till exempel 
potentiella riskträd och träd med hög biodiversitet. 

Idag är de flesta solitärträd i tätorterna inmätta men inte ålders- och statusbedömda. Att göra 
trädinventeringen och analyser kräver därför en större sammanhållen arbetsinsats. Sektor 
Samhällsbyggnad gör bedömningen att det kommer att kosta cirka 350 000 kronor att ta 
fram en trädplan för tätorten. Därtill måste förvaltningen säkerställa att det finns resurser att 
hålla trädplanen aktuell.  

Handlingar 
Motion om att ta fram en trädplan för Skövde tätort, yttrande 
Motion om att ta fram en trädplan för Skövde tätort (MP) 
 
Delges 
Beredning samhällsbyggnad                              
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KS § 94/16  
Detaljplaneändring, Grubbagården 2, behovsbedömning 
KS2015.0466 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 74/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 94/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att genomförandet av planförslaget inte bedöms medföra någon 
betydande miljöpåverkan varför något behov av miljöbedömning inte föreligger. 

Bakgrund 
Syftet med detaljplanen är att göra det möjligt att uppföra ett flerbostadshus för i huvudsak 
bostadsändamål, där det idag ligger en livsmedelsbutik. Livsmedelsbutiken är utpekad som 
en kulturhistorisk värdefull byggnad i Skövdes kulturmiljöprogram, antaget 2012-02-02. En 
byggnation på angiven plats innebär rivning av livsmedelsbutiken. Förslaget innebär en 
förtätning av bostäder i befintligt område. 

För att i området behålla kvaliteten och bygga vidare på och tydliggöra karaktären och 
stadsdelsvärdena är det viktigt att detaljplanen möjliggör allmän verksamhet/service i 
gatuplan. Den nya bebyggelsen ska anpassas till befintlig bebyggelse och struktur. Förslaget 
berör mark som idag är bebyggd med livsmedelsbutik och tillhörande parkeringsytor. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Planområdets avgränsning markerad i bild 

Kommunen ska enligt miljöbalken genomföra en miljöbedömning för alla detaljplaner som 
kan antas medföra betydande miljöpåverkan. Vid kommunens ställningstagande till om 
planens genomförande kan antas medföra en betydande miljöpåverkan görs en 
behovsbedömning. Om behovsbedömningen visar på en betydande miljöpåverkan ska en 
miljöbedömning göras och resultatet redovisas i form av en miljökonsekvensbeskrivning. 
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Genomförandet av förslaget bedöms inte medföra någon betydande miljöpåverkan varför 
något behov av miljöbedömning inte föreligger. 

Förslaget 
Inom detaljplaneprocessen måste påverkan på kulturmiljön analyseras och om det är möjligt 
att tillskapa de kvaliteter som en butikslokal genererar i form av mötesplats, som är socialt 
viktig för de närboende, i en omvandling av området och i en ny byggnad. Värdena och 
kvaliteten som uppkommer genom områdets stadsplanering ska stärkas och byggas vidare på 
genom den nya planeringen. En ny byggnad ska anpassas till både placering och utformning 
efter befintlig bebyggelse och struktur. En ny byggnad kan genom sin utformning accentuera 
centrumet i Havstena.  

Ett nytt flerbostadshus kommer att ha en ökad påverkan på trafiksituationen inom och 
utanför planområdet. Hastigheten på havstenavägen i höjd med käpplundaskolan och 
planområdet har sänkts från 50 km/h till 30 km/h. Närmsta hållplats för kollektivtrafik ligger 
cirka 30 meter från planområdet.  

Bilplatsbehovet är 12 st bilplatser/1000 m2 BTA utanför stadskärnan för flerbostadshus, 
enligt Riktlinjer för att beräkna parkeringsbehov inom Skövde kommun. Parkeringsplatser 
anordnas på kvartersmark. Angöring för sophämtning har beaktats. 

En bullerutredning har tagits fram för planområdet där både ekvivalent och maximal 
ljudnivå visar på acceptabla riktvärden för planområdet.  

En skuggstudie har tagits fram där det redovisas för hur byggnationen påverkar skugg- och 
ljusförhållandena i närområdet. Förhållandena bedöms vara acceptabla för intilliggande 
bebyggelse. 

Större påverkan och konsekvenser 
Planerad bebyggelse innebär att området förtätas med bostäder. SSB bedömer att platsen 
klarar en förtätning i form av ett punkthus i 12 våningar. Flertalet av den omgivande 
bebyggelsen i öster består av maximalt 8 våningar men håller liknande totalhöjd som 
planerad bebyggelse, då byggnadernas sockelvåningar är förhöjda och innehållandes garage 
i gatuplan. 

Kvaliteterna som kulturmiljöprogrammet applicerar på området kan sammanfattas i tre steg, 
den arkitektoniska kvalitén/byggnaden, den planmässiga kvalitén/mötesplatsen och slutligen 
de gröna värdena. Den planerande byggnationen har en påverkan på kulturmiljön. 
Affärslokalen ersätts av ett punkthus och genom att möjliggöra för allmän 
verksamhet/service i bottenplan och tillskapa en torgmiljö kring byggnaden återupptar man 
den mötespunkt som affärslokalen hade. Parken söder om planerad bebyggelse är även den 
utpekad i kulturmiljöprogrammet och kommer att kvarstå som parkmark. En viss 
upprustning av parken kan bli aktuellt. 

De kvaliteter som utpekats för området i kulturmiljöprogrammet bedöms således vara 
uppfyllda då särskild hänsyn visats alla tre steg för planerad bebyggelse. 

De hårdgjorda ytorna minskar till förmån för vegetation och följer de riktlinjer 
dagvattenhantering i Skövde kommun, antagen 2011-02-14. 

Gällande miljökvalitetsnormer bedöms inte överskridas för planområdet. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsen  2016-05-02 26(48) 
 

   

Motivering av beslut 
Med stöd av behovsbedömningen görs bedömningen att planen och dess genomförande inte 
kan antas medföra någon betydande miljöpåverkan enligt miljöbalken. En miljöbedömning 
och upprättande av miljökonsekvensbeskrivning enligt miljöbalken 6 kap. 11, 12 §§ bedöms 
därför inte behöva genomföras. 

 
Handlingar 
Detaljplanändring, Grubbagården 2, Behovsbedömning 
Behovsbedömning 
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KS § 95/16  
Detaljplaneändring, Grubbagården 2, samrådsbeslut 
KS2015.0466 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 75/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 95/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att genomföra samråd 
för förslag till detaljplaneändring för del av Grubbagården 2 

Bakgrund 
Syftet med detaljplanen är att göra det möjligt att uppföra ett flerbostadshus för i huvudsak 
bostadsändamål, där det idag ligger en livsmedelsbutik. Livsmedelsbutiken är utpekad som 
en kulturhistorisk värdefull byggnad i Skövdes kulturmiljöprogram, antaget 2012-02-02. En 
byggnation på angiven plats innebär rivning av livsmedelsbutiken. Förslaget innebär en 
förtätning av bostäder i befintligt område. 

För att i området behålla kvaliteten och bygga vidare på och tydliggöra karaktären och 
stadsdelsvärdena ska det i detaljplanen möjliggöra allmän verksamhet/service i gatuplan. 
Den nya bebyggelsen ska anpassas till befintlig bebyggelse och struktur. Förslaget berör 
mark som idag är bebyggd med livsmedelsbutik och tillhörande parkeringsytor. 

 
Planområdets avgränsning markerad i bild 
 
Det aktuella området ligger centralt i stadsdelen Havstena, mellan Havstenavägen och 
Vadsbovägen. Direkt väster om området ligger Käpplundaskolan, skolan riktar sig till elever 
från F-6. 
 
I ÖP 2025 utpekas planområdet som område för pågående markanvändning för bostäder.  
 
Fastighetsägaren till Grubbagården 2 har inkommit med en ansökan om rivningslov till 
Byggnadsnämnden, samt en förfrågan om att planlägga det aktuella området med bostäder. 
Fastighetsägaren anser att det inte är möjligt att bedriva livsmedelsförsäljning i den 
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befintliga butikslokalen och vill ersätta den med bostäder. Butikslokalen står idag tom sedan 
ett par år tillbaka. 
 
Livsmedelsbutiken och bostadsområdet där butiken ingår är utpekat i Skövdes 
kulturmiljöprogram, antaget 2012-02-02. Flerbostadshusområdet är ett av Skövdes bäst 
bevarade från 1960-70 talet, både när det gäller byggnaderna men även planmässigt. 
Butikslokalen har ett högt egenvärde, men har även ett högt värde för helheten i området 
Havstena. Byggnaden anses vara ett nyckelelement inom den lilla centrumbildning som 
finns, vilket är tidstypiskt för 1960-talets folkhem, med rötter i 1940- 50-talets 
grannskapsenheter. Centrumbildningen och grönytorna är av största vikt för områdets 
läsbarhet.  
 
Planområdet berör detaljplanen 1683K-ST142. Det berörda området är i gällande detaljplan 
markerat för handelsändamål där en byggnad får uppföras i 1 våning. 
 
Förslag 
I detaljplanearbetet har påverkan på kulturmiljön analyserats och om det är möjligt att 
tillskapa de kvaliteter som en butikslokal genererar i form av mötesplats, som är socialt 
viktig för de närboende. Värdena och kvaliteten som uppkommer genom områdets 
stadsplanering kommer att stärkas och byggas vidare på genom den nya planeringen. En ny 
byggnad ska anpassas till både placering och utformning efter befintlig bebyggelse och 
struktur. En ny byggnad kan genom sin utformning accentuera centrumet i Havstena.  

Föreslagen bebyggelse kommer att ha en ökad påverkan på trafiksituationen inom och 
utanför planområdet. Hastigheten på havstenavägen i höjd med käpplundaskolan och 
planområdet sänktes nyligen från 50 km/h till 30 km/h. Närmsta hållplats för kollektivtrafik 
ligger cirka 30 meter från planområdet.  

Bilplatsbehovet är 12 st bilplatser/1000 m2 BTA utanför stadskärnan för flerbostadshus, 
enligt Riktlinjer för att beräkna parkeringsbehov inom Skövde kommun. Parkeringsplatser 
anordnas på kvartersmark. Angöring för sophämtning har beaktats. 

En bullerutredning har tagits fram för planområdet där både ekvivalent och maximal 
ljudnivå visar på acceptabla riktvärden för planområdet.  

En skuggstudie har tagits fram där det redovisas för hur byggnationen påverkar skugg- och 
ljusförhållandena i närområdet. Förhållandena bedöms vara acceptabla för intilliggande 
bebyggelse. 

Handlingar 
Detaljplanändring, Grubba gården 2, samrådsbeslut 
Plankarta_samråd 
Planbeskrivning samråd 
 
Delges 
 Sektor samhällsbyggnad                         
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KS § 96/16  
Detaljplan för utbyggnad av Billingskolan, Bågen 1 
KS2015.0504 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 76/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 96/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att genomföra samråd 
för förslag till detaljplan för utbyggnad av Billingskolan, Bågen 1. 

Bakgrund 
Detaljplanen syftar till att möjliggöra en utbyggnad av Billingskolan. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2015-10-26 KF § 112/15 om en utbyggnad av Billingskolan 
för att möjliggöra tillskapandet av ytterligare en parallell. 
Utbyggnaden ska ske så snart som möjligt och på ett för området optimerat sätt.  
 

 
Planområde 
 
Kommunfullmäktige tog 2011 beslut om att bygga en ny skola för att ersätta den tidigare 
Billingskolan som visade ha väsentliga brister i byggnadernas status och konstruktiva 
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utförande. Beslutet innebar att skolan skulle ha en kapacitet på cirka 350 elever. Den nya 
Billingskolan invigdes år 2014 och har elever från förskoleklass till åk 6 med grundsärskola 
och fritidshem. 
 
På grund av utebliven friskoleetablering samt förändrade demografiska förutsättningar finns 
nu behov om tillskapande av fler skolplatser i området. För att klara behovet så bör 
Billingskolan byggas ut för att möjliggöra tillskapandet av ytterligare en parallell d.v.s. cirka 
200 skolplatser.  
 
Kommunens skolplaneringsgrupp som består av tjänstemän från olika sektorer och enheter 
har utpekat Billingskolan som lämplig för förtätning med ytterligare en parallell. Det 
planerade elevantalet anses vara lämpligt för att få ett optimalt utnyttjande av specialsalar, 
bibliotek, personalutrymmen mm. 
 
En förstudie genomfördes i maj 2015 av Norconsult där man redovisade tre olika förslag på 
utbyggnad av Billingskolan. Företrädare för sektor barn och utbildning och sektor service 
har utvärderat de olika förslagen och gemensamt kommit fram till att en utbyggnad i 
enlighet med planförslaget är det mest lämpliga för Billingskolans verksamhet. 
Finansieringen av utbyggnaden sker genom att investeringsmedel avsatta i 
investeringsbudgeten för tillkommande skolytor tidigareläggs. 
 
Skolfastigheten Bågen 1 ägs av Skövde kommun och omfattas av detaljplan 1496K-DP648. 
 
Förslaget 
Utbyggnaden av Billingskolan föreslås ske i den norra delen av skolfastigheten och "dockas" 
till den befintliga byggnaden. Gällande detaljplans användning av kvartersmark för skola 
överensstämmer med utbyggnaden men byggrätten behöver utökas mot norr. Inom den 
planerade utökningen av byggrätten finns befintliga uppväxta träd som i gällande detaljplan 
är betecknade med en bevarandebestämmelse n2 - befintliga inmätta träd ska så långt möjligt 
bevaras. Vid utbyggnaden kommer ett flertal av träden att tas bort. Dessa träd ska 
kompenseras genom nyplantering av träd inom skolfastigheten, en markplaneringsritning 
som redovisar lägen för nya träd kommer att biläggas planhandlingarna i granskningsskedet. 

I planförslaget ingår en utökning av skolfastigheten mot norr, ett markområde som i 
gällande detaljplan är betecknat som parkmark. I ett skissförslag för utemiljöerna har 
konsulten Sweco redovisat en flyttning av delar av den befintliga parkeringsytan längre 
norrut för att frigöra mark för utomhusaktiviteterför barnen. Vidare krävs flyttning av 
befintlig optokanalisation som korsar Bågen 1 med ledningsrätt.  

Sektor service har anlitat Sweco Architects AB till arkitekt för om- och tillbyggnad av 
Billingskolan. Planförslaget bygger på ett programförslag som utarbetats av Sweco. 
Skoleleverna på Billingskolan har vid en workshop framfört sina synpunkter på befintlig och 
planerad utemiljö. 
 
Framtagandet av detaljplanen avses ske genom standardförfarande då användningen redan är 
reglerad i gällande detaljplan och planändringen därmed inte kan anses vara av betydande 
intresse för allmänheten eller kan antas medföra en betydande miljöpåverkan. 

Tiden för samråd planeras mellan den 9 och 27 maj. Planen beräknas antas av KS i oktober 
2016.  
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Planavtal har upprättats med sektor service. 

Handlingar 
Plankarta med bestämmelser 
Planbeskrivning  
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                           
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KS § 97/16  
Upprättande av markbytesavtal, Städet 7- del av Skövde 5:85 
KS2016.0211 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 78/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 97/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättat markbytesavtal mellan kommunen och 
Söderströms Skog & Trädgård AB, orgnr: 556500-7357. 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunen till Söderströms Skog & Trädgård AB, orgnr: 
556500-7357 ska utbetala fjorton miljoner kronor (14,0 mnkr) i samband med 
fastighetsregleringen och maximalt en miljon femhundra tusen kronor (1,5 mnkr) till 
köparens entreprenör för markuppfyllnad. 

Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunstyrelsens ordförande och kommundirektör i 
uppdrag att underteckna markbytesavtalet samt erforderliga köpehandlingar. 

Bakgrund 
Inköp och rivning av befintlig verksamhet inom Städet 7. Ägare till Städet 7 skall flytta och 
bygga ny lokal inom del av Skövde 5:85. Kommunen har upprättat ett markbytesavtal. Det 
innebär att kommunen erhåller 2161 m2 totalarea på fastigheten Städet 7. 

Inköp av fastigheten Städet 7 är nödvändigt för att möjliggöra byggnation av nya bostäder- 
flerbostadshus. Städet 7 är en del av exploateringsområde Mossagården.  Nuvarande ägare 
till Städet 7 kommer att bygga ny lokal inom del av Skövde 5:85 vilket kommunen äger. 
Kommunen ska i denna markbytesaffär betala fjorton miljoner kronor (14,0 mnkr). 
Kommunen betalar till köparens entreprenör maximalt en miljon femhundra tusen kronor 
(1,5 mnkr) för iordningsställande av mark på grund av mycket kraftig höjdskillnad inom 
området del av Skövde 5:85.  

Handlingar 
Upprättande av markbytesavtal, Städet 7- del av Skövde 5:85, TU 
Tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen 
Markbytesavtal på skrivet av Mattias Olsson 
 
Delges 
 Sektor samhällsbyggnad                        
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KS § 98/16  
Planprogram för Mariesjöområdet 
KS2016.0212 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 79/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 98/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att upprätta 
planprogram för Mariesjö. 

Bakgrund 
Planprogrammets syfte är att översiktlig utreda förutsättningar och redovisa förslag på hur 
Mariesjöområdet kan utvecklas, utifrån bl.a. infrastruktur, grönområden, bostadsbebyggelse 
och verksamheter. Området är utpekat iförslag till fördjupning av översiktsplanen för 
centrala Skövde (FÖP C) som ett förtätningsområde. FÖP C beräknas att antas den 23 maj 
2016 i kommunfullmäktige.   

Det är viktigt att planprogrammet identifierar och redovisar nödvändiga kopplingar med de 
omgivande stadsdelarna och lyfter övergripande frågor som berör planområdet. Det gäller 
både frågor som berör direkt men också indirekt, frågor som sätter området i ett större 
sammanhang och i ett större perspektiv.  

Mariesjöområdet har ett strategiskt läge med ca 1 km till Skövdes stadskärna och 
resecentrum.  

Fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde 

Enligt förslag till FÖP C spelar Mariesjöområdet en nyckelroll när det gäller att förstärka 
centrum öster om järnvägen. Området ingår i en kreativ utvecklingszon som sammanlänkar 
Mariesjöområdet och Högskolan i Skövde med Stadskärnan och resecentrum. Här finns 
Gothia Science Park som en kreativ plats där studenter och företag möts. Området var en 
gång platsen för ett av landets första industriella tegelbruk. Idag består området främst av 
blandade verksamheter men i den östra delen finns inslag av bostäder. Inom 
Mariessjöområdet finns en större privat tomt som inrymmer den före detta huvudbyggnaden 
med omkringliggande parkanläggningar (från ca 1869) till det dåvarande stadsländeriet 
Mariesjö.  

ÖP2025 

Mariesjöområdet är i kommunens översiktsplan (ÖP2025) utpekat som ett fortsatt område 
för Högskola/forsknings- och innovationsföretag.  

Vidare står det i ÖP:n att området är ett utvecklingsområde för Gothia Science Park och 
växande småföretag, för Högskolan i Skövde. Utvecklingen av området kan ske i ett 
långsiktigt arbete med omställning av lokaler i kombination med nybyggnation. Delar inom 
området bör även kunna inrymma flerbostadshus för studentboende. En detaljplan har tagits 
fram för fortsatt utbyggnad av Gothia Science Park med en sammanhållen bebyggelse om 
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fyra huskroppar och ytterligare en byggnad i ett senare skede. Det är lämpligt att ta fram ett 
planprogram för området. 

Förslaget 
Planprogrammet ska utarbetas utifrån FÖP C:s intentioner och riktlinjer och arbetet ska ske i 
ett brett samarbete mellan kommunen, fastighetsägare, verksamhetsutövare och andra 
intressenter. 

Motivering till beslut 
En utveckling av Mariesjöområdet och framtagandet av ett planprogram har ett utpekat stöd 
i kommunens översiktsplan samt i föreslagen fördjupning av översiktsplanen för centrala 
Skövde. 
 
Handlingar 
Planprogram för Mariesjöområdet 
Tjänteskrivelse planprogram 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                            
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KS § 99/16  
Planprogram för Arenaområdet 
KS2016.0213 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 80/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 99/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att upprätta 
planprogram för Arenaområdet. 

Bakgrund 
Planprogrammets syfte är att översiktlig utreda förutsättningar och redovisa förslag på hur 
Arenaområdet kan utvecklas, utifrån bl.a. infrastruktur, grönområden, bostadsbebyggelse 
och verksamheter. Området är utpekat iförslag till fördjupning av översiktsplanen för 
centrala Skövde (FÖP C) som ett förtätningsområde. FÖP C beräknas att antas den 23 maj 
2016 i kommunfullmäktige.   
 
Det är viktigt att planprogrammet identifierar och redovisar nödvändiga kopplingar med de 
omgivande stadsdelarna och lyfter övergripande frågor som berör planområdet. Det gäller 
både frågor som berör direkt men också indirekt, frågor som sätter området i ett större 
sammanhang och i ett större perspektiv.  
 

 
Ungefärlig geografisk avgränsning av planområdet. 
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Arenaområdet har ett centralt läge med ca 500 meter till Skövdes stadskärna. 

Fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde  
Enligt förslag till FÖP C är Arenaområdet, med sina omkringliggande verksamheter och 
stora markparkeringar, en viktig pusselbit i utvecklingsstrategin som går ut på att skapa ett 
mer sammanhållet centrum. Arena Skövde är placerad ca 500 meter från Hertig Johans torg 
men upplevda avståndet känns som mycket längre.  Att utveckla Arenaområdet med 
tillhörande stråk är en framtidssatsning som också bidrar till att stärka centrala Skövde som 
en attraktiv och kreativ mötesplats. I området ingår även kvarteren Motorn 1 och 5 öster om 
Badhusgatan som idag bland annat innefattar ett ställverk. Förberedande arbete är påbörjat 
med syfte att flytta ställverket till annan plats utanför planområdet.  
 
ÖP2025  
Arenaområdet är i kommunens översiktsplan (ÖP2025) utpekat som idrottsområde samt för 
centrumbebyggelse.  
 
Arena Skövde är en viktig framtidssatsning som sätter Skövde på kartan och förstärker 
rollen som en attraktiv och kreativ mötesplats. Arenan är betydelsefull för kommunens 
invånare men också för att locka nya besökare till Skövde. Arena Skövdes ombyggnad som 
stod klar 2009 innebar en förnyelse av badanläggningen genom att tillföra ett upplevelsebad 
med tropisk miljö, en relaxavdelning, samt ett utvidgat gym.  
 
Målbild Arenaområdet 
År 2008 arbetade kommunen fram en idéskiss till målbild för Arenaområdet. Arenaområdet 
ska utformas på ett sätt som inbjuder och lockar till besök. Detta måste ske dels genom 
ändamålsenliga byggnader med anpassad skala och god gestaltning, dels genom att 
byggnaderna fylls med verksamheter samt att det skapas platser för möten mellan 
människor. Bostäder kan integreras i området genom placering i de övre våningsplanen. 
Minst markplanet och våning 1 bör avsättas för annan verksamhet. 
 
Utformningen av Arenaområdet ska ge ett arkitektoniskt och gestaltningsmässigt intressant 
tillskott till Skövdes stadsbild. Det är viktigt att placering och utformning av byggnader 
bevarar utblickar mot berget Billingen. Variationer i våningshöjd och fasadutformning bör 
eftersträvas. Från torget framför entrén till Arena Skövde har anlagts ett gång- och 
cykelstråk diagonalt över kvarteret Fyren med anslutning till korsningen 
Badhusgatan/Staketgatan. Det är mycket viktigt att detta stråk sedan fortsätter som ett tydligt 
och naturligt gångstråk mellan Arena Skövde, stadskärnan och resecentrum. 
 
Förslaget 
Planprogrammet ska utarbetas utifrån de intentioner och riktlinjer som tydliggörs i FÖP C, 
ÖP2025, samt framtagen målbild för Arenaområdet. Arbetet ska ske i ett brett samarbete 
mellan kommunen, fastighetsägare, verksamhetsutövare och andra intressenter. 

Motivering till beslut 
En utveckling av Arenaområdet och framtagandet av ett planprogram har ett utpekat stöd i 
kommunens översiktsplan, i föreslagen fördjupning av översiktsplanen för centrala Skövde, 
samt i framtagen målbild för Arenaområdet. 
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Handlingar 
Planprogram för Arenaområdet, TU 
Tjänsteskrivelse planprogram 
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                              
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KS § 100/16  
Redovisning av förslag på direktiv för en utredning som klargör vad som 
ligger bakom problematiken med igenväxning i sjön Lången. 
KS2014.0370 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 73/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 100/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att genomföra 
föreslagen utredning.  

Kommunstyrelsen beslutar att avsätta 300 000 kr av kommunstyrelsens utvecklingsmedel 
till utredningen. 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har beslutat att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att till 
kommunstyrelsen redovisa ett förslag på direktiv för en utredning som klargör vad som 
ligger bakom problematiken med igenväxning i sjön Lången. Förslaget till direktiv ska 
också innehålla en bedömning av kostnaden för utredningen. 

2015-09-09 skickades förfrågningar ut till 4 miljökonsulter för att få förslag på hur en sådan 
utredning skulle kunna vara utformad samt ge kostnadsförslag.  

Följande konsulter svarade på förfrågningarna; Calluna, Enetjärn natur AB och 
Naturvårdsgruppen. Efter att svar kommit in på förfrågningarna togs kontakt med 
upphandlingsenheten som bedömde att förfrågningarna var tillräckliga som upphandling och 
att sektor samhällsbyggnad nu kunde ge förslag på lämplig uppdragstagare till 
kommunstyrelsen. 

Naturvårdsgruppen är de som lämnat ett rimligt kostnadsförslag samt gett avgränsade 
förslag på utformning på utredningen varför de föreslås som uppdragstagare för utredningen.  

Utredningen omfattar 
1. Inventering/undersökning av åtgärder för att uppnå förbättrad vattenkvalité.  

2. Konkreta förslag på åtgärder med möjliga anläggningar för förbättrad vattenkvalité  

3. Provfiske för undersökning av fisksamhället. Felbalans här kan vara negativt för 
öring, igenväxning och näringsnivåer.  

4. Beräknade ungefärliga kostnader för åtgärder samt genomgång av möjliga 
medfinansieringar/stöd till dessa åtgärder.  

5. En skötselplan med genomförande av åtgärder och löpande skötsel.  
 
 
Handlingar 
Redovisning av förslag på direktiv för en utredning som klargör vad som ligger 
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bakom problematiken med igenväxning i sjön Lången, TU 
KS § 165 Svar på skrivelse från Långens fiskevårdsområdesförening samt 
uppdrag om utredning avseende Lången 
Mail från Morgan Johansson Naturvårdsgruppen 
Tjänsteskrivelse 
KS beslut om uppdrag KS §165/14 
Mail från Morgan Johansson Naturvårdsgruppen 

Delges 
Beredning samhällsbyggnad                                
Ekonomienheten, Johan Dahlström 
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KS § 101/16  
Turistväg från Karleby till sjön Östen  
KS2016.0214 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-20 81/16 
2 Kommunstyrelsen  2016-05-02 101/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Skövde kommun tillsammans med Skara och Falköpings 
kommuner gör en gemensam ansökan till Trafikverket om att få vägsträckningen från 
Karleby i Falköpings kommun, förbi Hornborgasjön, genom Valleområdet och till Tidan vid 
sjön Östen förklarad som turistväg. 

Kommunstyrelsen beslutar att avsätta 360 000 kr av 2016 års utvecklingsmedel för skyltning 
och informationsplatser för turistvägen. 

Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att iordningsställa 
skyltar och informationsplatserna längs turistvägen.  

Kommunstyrelsen beslutar att ge Next Skövde i uppdrag att marknadsföra turistvägen och 
ansvara för informationstavlornas innehåll.  

Bakgrund 
Skövde, Skara och Falköpings kommuner föreslås gemensamt arbeta för att tydliggöra och 
marknadsföra "Kulturväg Skaraborg" från Karleby till Tidan. Investeringskostnaden 
beräknas till ca 360 tkr/kommun. 

Bakgrund 
En projektgrupp med representanter från Falköping, Skara och Skövde kommuner har tittat 
på möjligheterna att skapa ett sammanhängande stråk genom bygdens natur- och 
kulturlandskap. Syftet är att med samlad kraft locka fler besökare till området. Som ett led i 
detta föreslås att ansöka hos Trafikverket om att få sträckningen förklarad som turistväg, 
utmärkt med officiellt vägmärke, en vit blomma mot brun botten. Turistvägen föreslås 
benämnas "Kulturväg Skaraborg". 

 

I arbetet har tjänstemän från respektive kommun deltagit liksom representanter från 
intresseföreningar och Trafikverket. 

http://www.google.se/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjLjLby3uzLAhXJDZoKHZf-BPoQjRwIBw&url=http://www.hd.se/mer/motor/2012/07/12/ta-en-brun-svang-i-sommar/&bvm=bv.118443451,d.bGs&psig=AFQjCNHSdQauBbH_D0hMDVL4ShZplbXv3w&ust=1459576105651575
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Schematsisk sträckning av den tilltänkta turistvägen Kulturväg Skaraborg 

Längs turistvägen föreslås förutom vägvisning och skyltning även sex stycken 
informationsplatser anordnas. Två av dem ligger i Skövde kommun; vid väg 26 och i Tidan. 
För ajourhållning av informationen föreslås Next Skövde ha ansvaret. Next Skövde ansvarar 
även för att Kulturväg Skaraborg marknadsförs på de hemsidor som vänder sig till turister. 
Det är i dagsläget inte planerat för några nya bekvämlighetsinrättningar längs sträckan.  

Kostnaden för projektet i sin helhet är beräknad till ca 1,1 mnkr, vilken föreslås delas lika 
mellan de tre kommunerna. 
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Handlingar 
Turistväg från Karleby till sjön Östen, TU  
Tjänsteskrivelse 
Projektplan 
 
Delges 
Kommunledningsförvaltningen 
kansliavd. Falköping Rickard 
Frey Stadshuset, S:t 
Sigfridsgatan 9, 521 81 
Falköping 

            

Kommunledningsförvaltningen kansliavd. Falköping Rickard Frey Stadshuset, S:t 
Sigfridsgatan 9, 521 81 Falköping 
 
Sektor samhällsbyggnad 
Ekonomienheten Johan Dahlström 
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KS § 102/16  
Val av ledamot till styrelsen i föreningen Svenska Cykelstäder 
KS2016.0177 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsen  2016-05-02 102/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att nominera Magnus Hammar Borsch (M) till att ingå i 
föreningen Svenska Cykelstäders styrelse på ett år från och med den 23 maj 2016. 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen beslutade den 4 april 2016 att ansöka om medlemskap i föreningen 
Svenska Cykelstäder för att bli en ”Cykelstad”. Kommunstyrelsen beslutade vid samma 

sammanträde att nominering av ledamot till styrelsen för föreningen Svenska Cykelstäder 
skulle tas upp för beslut vid kommunstyrelsens sammanträde den 2 maj 2016.  
 
Delges 
Sektor samhällsbyggnad                            
Svenska cykelstäder 
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KS § 103/16  
Anmälan av delegationsbeslut 
KS2016.0026 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsen  2016-05-02 103/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av redovisningen av delegationsbeslut. 
 
Bakgrund 
Delegationsbeslut enligt nedan är fattade enligt delegationsordning fastställd 2015-01-12 dnr 
KS2015.0493. 
 
Beslutsärenden i arbetsutskottets protokoll 2016-04-06, 2016-04-20. 
 
Kommunstyrelsens ordförande 
KS2016.0147-2, Svar på ansökan om bidrag till Svenska Mästerskapen i bowling för 
funktionsnedsatta. 
KS2016.0119-4, Yttrande över remiss angående beslutsunderlag till regeringen om 
införande av vaccinationer i det nationella särskilda vaccinationsprogrammet. 
KS2016.0085-4, Yttrande över remiss Delrapport från Sverigeförhandlingen, 
Höghastighetsjärnvägens finansiering och kommersiella förutsättningar (SOU 2016:3). 
 
Förteckning över slutförda upphandlingar för april månad, Visma Tendsign.  
 
Anställningsbeslut för april månad, Winlas. 
 
Delegationsbeslut sektor samhällsbyggnad 
KS2016.0062-7 Skolskjuts 20160311-0412. 
KS2016.0062-8 Mex 20160101-0413. 
KS2016.0062-9 Allmänplatsmark 20160311-0412. 
KS2016.0062-10 Färdtjänst och riksfärdtjänst mars 2016. 
 
 
  

http://srv-360-apps01/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=428454&VerID=416486
http://srv-360-apps01/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Document&subtype=61000&recno=428454&VerID=416486
http://srv-360-apps01/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Case&subtype=61000&recno=251727
http://srv-360-apps01/locator.aspx?name=Common.Details.Navigate&module=Case&subtype=61000&recno=251727
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 KS § 104/16  
Anmälningsärenden 
 
Behandlat av 
1 Kommunstyrelsen 

Datum 
2016-05-02 

Ärende 
104/16 

 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse följande handlingar som anmälda. 
 
1. 16-180 Arbetsförmedlingen Reviderad årsplanering för mottagande av 
nyanlända under 2016 
 
2. 16-203 Akademikerförbundet SSR skrivelse om Kompetens och kvalitet i den 
sociala barn- och ungdomsvården 
 
3. 16-210 SKLs förtydligande och svar angående brev till kommuner från 
Akademikerförbundet SSR om krav på socionomexamen 
 
4. 16-219 Sammanträdesplan 2017 för Sveriges Kommuner och Landsting SKL 
 
5. 16-221 Beslut från Skolinspektionen efter tillsyn vid Raoul Wallenbergskolan 
Skövde 
 
6. 16-225 Inspektion enligt 19 kap 17 § föräldrabalken och 20 § 
förmynderskapsförordningen, diarienummer 203-11311-2016 
 
7. KS2016.0007 Miljösamverkan Östra Skaraborg protokoll 2016-03-18 
 
8. KS2016.0009 Räddningstjänsten Östra Skaraborg protokoll 2016-03-31 
 
9. KS2016.0009 Räddningstjänsten Östra Skaraborg protokoll 2016-03-17 
 
10. KS2016.0009 Räddningstjänsten Östra Skaraborg protokoll 2016-02-25 
 
11. KS2016.0012 Skaraborgs Kommunalförbund protokoll 2016-03-17 
 
12. KS2016.0013 Protokoll Samordningsförbundet Östra Skaraborg 2016-03-21 nr 2 
 
13. KS2016.0015 Protokoll Skövde Stadshus AB 2016-03-22 nr 48 
 
14. KS2016.0017 Protokoll Skövde Värmeverk AB 2016-02-29 
 
15. KS2016.0018 Protokoll Kreativa Hus Skövde AB 2016-03-10 nr 2 
 
16. KS2016.0024 Årsredovisning Skövde Biogas AB 2015 
 
17. KS2016.0085 Beslut fattat av KSO, remissvar Höghastighetsjärnvägens finansiering 
av kommersiella förutsättningar (SOU 2016:3) 
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18. KS2016.0113 Skrivelse efter informationsmöte den 21 mars om försäljning av 
Billingehusbadet och Blå Hallen 
 
19. KS2016.0198 Bolagsstyrningsrapport Skövde Stadshus AB 2015 
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KS § 105/16  
Frågor och svar angående kommunens försäljning av Tingshusparken och 
Hertig Johans torg, anmälningsärende KS maj 
KS2016.0217 
 
Behandlat av Datum Ärende 
1 Kommunstyrelsen  2016-05-02 105/16 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anse ärendet som anmält. 
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Information från kommundirektören 
 
Kommundirektören informerar om kommande omorganisation på SSV. Vidare informerar 
kommundirektören om aktuella rekryteringar. 
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